

THE conciierge newsletter

MAY 2024

尊敬的客人 Dear Guests

五月，這個充滿愛的月份，母親節、520 輪番上陣，“法國五月美食薈”也如約而至。

澳門索菲特繽紛美食及水療禮遇，邀您用陪伴為摯愛、家人傳遞滿滿心意，以日常點滴營造滿載愛的儀式感。

May comes with love!

Sofitel Macau invites you and your loved ones to celebrate Mother's Day, 520 and "French GourMay" with us by enjoying the May F&B or SPA specials and creating a ritual of love in your daily life.

禮賓部Conciierge Team



新聞速遞 Hotel events News

海風餐廳 MISTRAL

「魚」你相約自助晚餐 Salmon Theme Dinner Buffet

6PM – 9:30PM, 酒店Hotel 6/F
+853 8861 7210/36

初夏濕熱的風帶來濃濃的海洋氣息，海風餐廳自助晚餐「魚」你相約，驚喜再煥新！泰式、紅菜頭醃漬、蘋果木煙熏、韃靼三文魚、壽司三文魚卷、三文魚千層酥.....來自挪威的肥美三文魚在廚師的妙手下變幻出多種滋味，期待「魚」你相約。From May, Mistral will launch a salmon themed dinner buffet.

Indulge in Norwegian salmon with a variety of dishes including gravad lax salmon, sushi salmon wrap, Thai marinated salmon, apple wood smoked salmon, salmon tartare, beetroot salmon, salmon koulbiac and more. Book your table now to enjoy a Salmon and Japanese Feast.

澳門幣MOP 488+ / 成人Adult

城市盛事 City event News

15/05

醉龍節

FEAST OF THE DRUNKEN DRAGON

「醉龍節」是漁業行會的傳統節日，已入選《國家級非物質文化遺產》。每年四月初八，以醉龍醒獅巡遊、派發龍船頭長壽飯等方式慶祝。

The Feast of the Drunken Dragon, also known as the Drunken Dragon and Lion Dance Gala, has been inscribed on the National List of Intangible Cultural Heritage Representative Items and the List of Intangible Cultural Heritage.



城市盛事 City event News

03/05-07/06

第三十四屆澳門藝術節

34TH MACAO ARTS FESTIVAL

今年的澳門藝術節以“奇·遇”為主題，呈獻一系列奇幻、奇妙和新奇的節目，與觀眾一同發現藝術、擁抱藝術。

The 34th Macao Arts Festival, themed "Encounters of the Extraordinary", presents a series of fantastical, marvelous, and innovative programs, inviting audiences to explore and embrace the arts together.



海風餐廳 Mistral

小小廚師課程 “Le Petit Escoffier” Cooking Lessons

1PM – 3PM, 每週日Sunday 酒店Hotel 6/F | +853 8861 7210/36

“埃斯科菲門徒澳門協會”主席, 酒店法國行政總廚Yvan 將於五月每週日午間為您的孩子擔任導師, 全英文授課指導您的孩子學習基礎烹飪知識并現場製作美味料理! 現在報名, 開啟未來廚師啟蒙之路, 培養孩子烹飪興趣及動手能力。

In May, the “Le Petit Escoffier” Very Young Talents of Escoffier Cooking Lessons will be held every Sunday afternoon at Mistral. Our French Executive Chef Yvan, the President of [Disciples Escoffier Macau Delegation] will be the tutor teaching basic cooking knowledge and demonstrating the preparation of delicious dishes on-site in English.

澳門幣 Mop 380+ / 兒童 Kid



雅聚廊大堂吧

Rendezvous

樂聚法式下午茶

Le Rendez Vous Afternoon Tea

3PM – 6PM | 酒店大堂 Hotel Lobby
+853 8861 7213

法國五月, 雅聚廊大堂吧經典法式下午茶重磅回歸!

索菲特明星閃電泡芙與馬卡龍、瑪德琳蛋糕等8款甜鹹點心, 為您呈現法風滿滿的曼妙午後; 兩款夏季日式雞尾酒全新加入, 期待您的品茗。

The classic Le Gôûter returns to the Rendez Vous Lobby Bar this French May. 8 delicious French pastries, including Sofitel's signature eclairs, macarons, madeleines, mimosa eggs and more, paired with our new seasonal cocktails, will make for a wonderful French afternoon.

澳門幣 Mop 288++ / 套 set



樂軒華 Le Chinois

梁師傅明星菜品 Signature Dishes of Chef Jason

6PM – 10PM, 酒店Hotel 18/F | +853 8861 1001

樂軒華粵菜餐廳呈廚——梁家順師傅攜三款招牌菜式閃亮登場。

「金牌文火雪花牛肉」濃油赤醬, 口感細膩; 「海膽醬陳村粉蒸珍寶蟹」帶來視覺味覺雙重震撼, 而使用手工自製豆腐烹飪的「翡翠玉皇海鮮豆腐」則匠心獨運, 無不彰顯梁師傅的心意與廚藝。

Come and experience three signature dishes from our new Chinese Chef Jason Liang at Le Chinois Cantonese Restaurant. Feast on the Shanghai style "Chef Jason's Signature Beef", the aromatic "Steamed Jade Crab with Chencun Noodles and Sea Urchin Sauce", and the "Jade Tofu with Seafood and Pumpkin Soup" which made in a handmade tofu.

零點 A-la-carte

派意舫 Privé

品嘗南法滋

“MAY” French GourMay Occitanie Wine Dinner

3PM – 6PM, 酒店大堂 Hotel Lobby | +853 8861 7213

五月和我們相約南法, 盡情品嘗來自歐西坦尼大區的絕妙滋“MAY”, 共慶法國五月美食節! 5月10日晚, 澳門索菲特法國行政總廚Yvan將在派意舫餐廳為您帶來六道式南法美味, 搭配四款同樣來自法國的醇香美酒, 用味蕾探索南法滋“MAY”!

Join the French GourMay Food & Wine Festival with us!

Our French Executive Chef - Yvan Collet created a 6-course Occitanie set menu pairing with wines from France invite you visit Privé for the Tastes of South of France from Occitanie!

澳門幣 Mop 888++ / 成人 Adult



“菲”凡禮遇春日宴會鉅惠

Spring Banquet Promotion

BB百日宴及其他活動

♥ 訂購3席或以上之宴席, 享8折優惠。

♥ 享3磅鮮果忌廉蛋糕壹個

♥ 每桌獲享紅白葡萄酒各一瓶

BB 100-Day Party & Other Banquet Events

♥ Booking of 3 tables or above can enjoy 20% off Discount

♥ A complimentary 3-pound fruit cream cake

♥ Complimentary bottle of red & white wine (total 2 bottles per table)

婚宴 Wedding

♥ 訂購6席或以上之宴席, 享85折優惠。

♥ Booking of 6 tables or above can enjoy 15% Discount.

+853 8861 7112 or
H6480-SL5@Sofitel.com

索菲特水療 SOFITEL SPA

以愛之名, 與愛同行 Happy Journey to Love

11AM – 9PM, 酒店 6/F | +853 8861 7801

充滿愛的五月, 來索菲特水療中心以愛之名, 獻禮母親、體貼摯愛, 表達您的滿滿心意。索菲特水療中心專業的水療技師將為您和同伴根據每位的身體狀況, 量身定制60分鐘專屬身體按摩, 讓您和摯愛在溫馨氛圍里悅享身心靈全面放鬆。

This May, give love to your loved ones at the Sofitel SPA.

A personalized 60-minute body massage for 2 is the perfect gift to show your love to your mum or your sweetheart!

Book now and start your happy spa journey to love.

澳門幣 Mop 1,150++ / 雙人 2 persons



SOFITEL.COM

